
 

Kredsstyrelsesmøde tirsdag den 9/4 2024  

Tilstede: MR, LR, ST, MM, MC, JR, TMØ, LE og KM 

 

1. Konstituering af Kredsstyrelsen 

På generalforsamling blev formand og kasserer valgt, og vi skal derfor konstituere os med næstformand og 

sekretær.  

Jakob har sagt ja til at blive næstformand i stedet for Maria, så der kommer lidt nyt liv ind i 

forretningsudvalget. 

Maria fortsætter som sekretær. 

 

2. Skolerunde om bl.a. skoleplan, fagfordeling, faglig klub/OK24:  

Pilehave: 

- Der er taget hul på arbejdet med skoleplanen på et personalemøde. De 6 hovedpointer blev præsenteret 

og så blev det lavet ligesom en workshop, hvor kollegaer kunne komme med input. Det fungerede 

umiddelbart godt, og kollegaerne kunne godt lide formatet, ligesom der kom mange input. 

- Fagfordeling: Der har været en del bekymringer blandt kollegaerne, da flere ikke har haft MUS/samtaler 

med ledelsen (sygdom i ledelsen). Det blev endeligt meldt ud i går i forhold til dansk/matematik, men 

nogle havde hørt rygter inden, hvilket skaber utryghed. Anden del af fagfordelingen starter 25. april, 

hvor Trio åbner – og der er et regneark, så man hele tiden kan følge med. 

- Der er afholdt faglig klub, hvor der deltog 17 kollegaer. Det var en god drøftelse om både OK24 og 

indsatsområder. 

Egholm: 

- Skoleledelsen er i gang med en skoleplan, som bliver præsenteret for trio. Husk at kollegaer også skal 

inddrages. 

- Fagfordelingen startede med Mus-samtaler, og herefter er fagfordelingen fortsat i teamet. Den dag 

fagfordelingsmødet skulle foregå, var ledelsen ikke til stede, og det resulterede i utilfredshed og 

bekymring. Ledelsen har fundet en ny måde at beregne pausetilsyn på, som har givet usikkerhed i 

personalegruppen. Det hele skete op til påske, så mange gik på ferie med ondt i maven. Der skal snakkes 

om pausetilsyn på trio-møde på tirsdag. 

- Der er faglig klub på torsdag. 

Vallensbæk: 

- Langt med skoleplanen. Aftenmøde er blevet brugt til at indsamle input og indsatsområder. Ledelsen har 

gennemgået den gamle skoleplan. Nyt møde på torsdag, hvor inputs i mellemtiden er blevet finpudset 

og rammerne klargjort, så den kan fremlægges. Bruges som udgangspunkt for fagfordelingen.  

- Fagfordelingen starter først senere på måneden. Mange har haft mulighed for at ønske fag/klasser. 

- Har ikke nået at holde faglig klub endnu og når det nok ikke inden for stemmefristen.  

Kirkebæk: 

- Ved ikke hvor vi er med virksomhedsplanen.  

- Fagfordeling er i gang med skema over fordeling, hvem der skal være hvor og antal timer. Oplevelse af at 

fordelingen er lidt skæv. Udfordring i at vi ikke ved, hvor mange børn vi har næste år. Forventningen er 

at der skal ansættes en lærer.  

- Faglig Klub er afholdt. Forventning om at flertallet stemmer nej hos os.    



 

3. Evaluering af generalforsamling og kredskursus 

 

Vi fik en melding fra Frederiksdal i forhold til, at barpersonalet havde følt, at der blev gjort grin med hende. 

Derudover var der nogle, der havde taget egne drikkevarer med i baren – og selv gået i baren for at hente 

glas. 

Generelt positive tilbagemeldinger fra kollegaer omkring GF, mad, foredragsholder. 

 

Kredskurset er endt med at koste ca. 130.000 kr.  

 

God ide at holde GF og kredskursus sammen igen om to år. 

 

 

4. Evaluering af dialogmøde  

 

Oplevelse af at det var en fin vidensdeling, men vi fik ikke noget konkret brugbart ud af det, som vi kunne 

tage med tilbage til det videre arbejde på skolerne.  

Vi mangler en reel planlægningsdag med ledelsen, hvor vi kan komme i dybden med tanker, retning og 

rammer.  

Vi ønsker også en mere fælles tilgang og retning for skolerne, når nu vi ikke er en større kommune - i hvert 

fald på nogle områder. 

Enighed om at holde fast i møderne og at Jakob Bjerre er med på møderne, så han også hører, hvordan det 

går ude på skolerne.  

 

5. Tilbagemelding fra borgmesteren 

Han var lydhør og forstående overfor kredsens punkter.  

 

6. Medlemsaktiviteter  

 

• Pensionsmøde 21. maj – invitation er sendt ud. 

- Sammen med Ishøj.  

- Det er en god ide at tage med, også selvom du er langt fra pensionsalderen.  

 

• 150 års jubilæum- hvem gør hvad? 

- Afholdes uge 32 - om fredagen (9/8). Inviteres til et bestemt tidsrum (15.00-18.00?) på Vallensbæk Skole 

p-rum.  

- Der kommer en invitation med tilmelding.  

- Mille/Maria M handler pølser og ristede løg mv. 

- Jakob, Thomas, Stefan handler øl og vand. 

- Louise laver en invitation. 

- OL-flimmer og DLF-quiz. 

 

• Biograftur evt. med Brøndby og andre. 

- Der arbejdes på at lave et fælles arrangement med Brøndby-kredsen, hvor Lån&Spar laver et oplæg om 

deres tilbud til DLF’ere. Herefter er der en god film i biografen.  

 

 

 



7. Det forpligtende kredssamarbejde   

    

• Kursusforum - kursus til TR-suppleanter 

• Pædagogisk forum  

• Arbejdsmiljø forum  

• Lønteknik  

 

8. Hvad har vi aftalt  

 

- Hvem der gør hvad til 150-års jubilæet 

- Hvornår vi slutter fredag i uge 32 - spørg din leder?    

   

9. Punkter til næste møde 

 

- 150-års jubilæum 

- Sammenligne opgaveoversigter mellem de 3 skoler.    

  

10. Facebook 

 

11. Evt.  

- Link til stemmetal til OK 24: Statistics service (assemblyvoting.net) 

- Invitation til TR-suppleantkursus. Meld tilbage til Maria om I deltager (mkleis@gmail.com). Mille kan ikke 

deltage. 

       

12. Godkendelse af referat 

 

- Referat godkendt.      

 

 

 

 

 

 

https://stats-service-client.assemblyvoting.net/dlf/ok24/f0c9f54a/tables/segment/Kredsnr%20-%20Kredsnavn%20-%20ArbNavn
mailto:mkleis@gmail.com

